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SKRAJSAN ZAPISMK iN SKLEPI
10. rudae seje Offiinskegc suctt OMiae Raie-Frot4

ki je bila v Lovskcm doms RoEe in sicer
v detrteh,, 11 5.2020 ob 1&00 uri

TNI CLA IN
Milojka DREO, Alojz STERNAD, womir BAUMAN, Alojzijo JAxc, zfravto JEISEK Iv@,
KOVACIC, Sinoru MURKO, Alent@ RfuER Sthilrl. Uir@, pREOIKAKA Rosyita ROBA&
Du$qt, PURGER, hraCEBE kfutijotffiR*tK gowrir LfSNIK nq; Ranwn FTSE/-

ODSOTNI:
DagicoL*NIK

OSTALI PR]SOTM:

1_ ttu:
Ohtoritcv s"je in qgotoftw s}.lcp&rosti

hry g- Branko kdinet je wodoma vse prisobe l€po pozdtavil in sejim zahrrar a
udele&o m 10. redni seji obEinskega svera obiine Raie-Frm, ki je tfla - aadi epider"ije
novegavinrsa covi&!9 in pmlediEnih izEdffi urrcpov - s&lizm s&omj ui meseoe-po
pedhodni (vmesje bila izvedena dopima seja), zaradi priporodene vecj i razdaie meatr-lr*:p g pockala v grajski Beli dvormi, a,'I,"k 

" "uqi 
a"oo"i- t"""*fr dma Raae.

Na seji je bilo prisohih 15 od skpo 16 danic in Elaov obtimkega traa i-ai eo-p
bila podana ugorovirev o sUepEnosei-

Republika Slov-enija
OBCINA R,ACE-FRAM
Grajski trg 14.2327 Raie

lgp_LflWEX - iupan, mag. -Zrica ZAJC WAS - direktorica OU, Dragica
DREVENSEK Simoru ANTOLIC (OU Obeirp Rdc-Fr@r). AntonGA,lSER -aotNo&onrgo dboa obdiw Race-Fra n, Anton TRLEp - pred*dtik KS Frua Niru MIKL in
predstovni*a Mebbiturkcga iniryboraa in refustw Moifu _ fi dLi l-

2- td$
Fotnlifw zqi*o 1. dopisrE ccjc obEfrrdcgo srrto

G- aryan je @al v obravnavo predrog zapimika l. @isre seje obeinskega weta, ki je
bila sklicana z dopisom - vabilom, datiranim na 8. 4. 2020, potekala paje do-vkljue no ti . +.
2O20 do 12. urc-

s15 >ZA<< t5 svefirikov bil

obiinski svet obEine R.ece-Frem potndi zepisnik l. dopisne seje obtinskege sveta
Obiine Reic-Frem.

SKLEP 5t.83:

I



3- trilta:
SFrjar d:r:go rcdo

ilp e- Brako kdinek je pedlagal spejem drevrya rcd4 kcje izlrajal iz gradiva in
razSirjen z dodatnima toCkama z delovnima naslovoma 'knenovanje predstavnika v Svetu
MRA'ter'Obrdvmva in spejem Sktepa o f€ra4seditvi sredstcr/. To&i bi bili v mtem
vrstrem rsdu uwSibni neposedno aruga z drugo, z toiko 10. pvotnega predloga dnermega
reda s 6emer bi toEki" ki $a bili v poslmem vabitu/gradivu uvr3teni na I I - in 12- mesto,
postali to6ki 13. in 14.

Tako dopolnjen predlog je g. Zupan dal na glasovanje.

s15 >rZA1< l5 wetnikov bit

DITIEVMRf,.D:
1. Otvoritw seje in ugotovitw sklepEnosti
2. Potrditev zapisnika l. dopisne seje Obtinskega svcta ObIine RrEe.Fram
3- Sprejem dnrncgr rede
,1. Informeciic fupane
5- VpnSenjc in pobudc wetuikov
6. Podaja infonnacije o trendih vernostnih pojavov na obmoiju obiine RoCe'Frem v

letu 2019
7. Semenitev z Lc{nim poroEil,om o delu McdobEhskcge inipclrtonte in rederstv.

Meribor
E. Obravnava in sprcjem Odloke o prenehenju veljevnorti Odloke o spremembah

Odloka o ustenovitvi Javnega medobCinskege stenovanjskega skleda Maribor
9. Obrevneve in sprcjcm ZakljuErcgr nEue proreirmr ObELc RrieFnr ze lcto

2019
10. Obrrvneve in sprejcm Sltcpn o sogkF k ocDi so.i.ho yri! Yclc s0oritvc >Pouoi

na domu<<
ll. Inenovenje pldstrvniLr y Svetu MRA
12- Obrevnrve in sprcicm Sktcpl o prcreaorcditvi srtdstery
13. Volitvc in imcnovenje:

- izvolitcv dveh predstevn <ov v volilno telo za volitve nadomestncga 6lana
drtevnege sveta in inolitev krndidate za nedomestnega Clene drfuvnege weta

14- Rrzno-

4- ttu:
ffmnoci.p iryou

G. h4an je pov-al nek4i osnovnih informacij o aktrlnih dogajanjih in izvedenih detih
med predhodno in tekodo sejo:

r Z matevsko razglasiMjo epidemije mvqga korona virusa in ur"edbo izednih ukepov na
rseh @ro6jih dela in fivljer{a (gedvsem javnega) smo udi m mS obtini pwentivno
sledili navodilom pd$ojnih in$itrij in ravmnja prilagodili mvo wali situaciji.
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SKLEP 51 8.I:
Obtinski svet ObCine RaCe'Fram sprejme dnevni rtd 10. redne seje obCinskega sveta,
kot bito



Odpadle so vse pred epidemijo dogovorjene koordinacije, zaiasno so bile rrkinjene uradne
ure, obtimka up'ava pa je bila sicer na wojih delovnih nreffi pisotra cetouo obdobje" a v
omejcnem obssgrr Mesec &i je bil zryt dimi cetrIff za loieno zbiraje o@dkov, niso pa
zasrale alcivnosti ra podroiju rzdrneranja okolja, vodovoda in tiidenja o@dnih voda

Kerje 5lo za novo okoliidino, v kateri smo se zna.Sli vsi, seje bilo potrebno dim hitreje
organizirafi in hito t€r ufinkovito o&€agirdi. Merimo, dasmo-@av om je bila- denimo.
stomimna Ze dogovorjena dobava zSdioe op,nme in smo morali iskati alunaive - skryaj s
Civilno za5iito, PGDji in drugimi akterji iz lokalnega okofa zadrege dovolj uspeSno
premosiali in v ustremem obsegu zagotovili ter razdelili vso potr€bno zasEitno opremo
(za5Citne maske, razluZila, rokavice). Za5Citne maske so bile doSavljene trtli na{ima Solama-

Zapnai io tvuoo sodelovanje je zao g nryan izlekel zahvalo vsem sod€luidim"
prodvsem gedsavnikom CZ in FGD. pri trm pa posebej i4osavit pmoi g Mirea
Predikake in g. Sebastijma Sor5aka-

Zall.arrr.ene T gotovitve ."{ditne opreme je bilo realiziranih cca 10.000,00 EU& ki niso
bila vnapej plmiraa in mo a ra aesek obrmili posavto herenf" nadejmo pa se delne
porrmitve stroSkov s strani drZave.

Kar zadeva Stsvilo oiluzenih-obolelih s podmEja na5e ob&ine, srno, soded po wadno
dostopnih podatkih, imeli relativno sreio, saj je bila evidentirana le ena s covid-I9 olnrZena
oseba, z novim virusom pa se je okuZil tudi &lavec podjetja Albaugh ftiv5i Pinus), ki pa ni
obian naie obtine in ga stati$ika okrretrih vodi po domicilm pritrc-rptr.

o Obtina Raie-Fram je za 5 let podalj{ela koncesij*i pogoei s podjqiem Komrmla
Slovenska Bistrica d.o.o. (pitna in odpadna voda).

o Z"*ela, se je izgtfuja ploierika GreiflFram-Radirel (invesitr Otdim R#ftm, izrqialec
CP Ptr{).

o Direkcija za ceste je izdala sklep o graddi ploEilika Morje (Golav5eklvrtec Frrm (voEinski
investitor Direkcija RS za infrastrukttro, manj5i deleZ bo .agotovila OtrCina RaCe-Fram,
izvajalec KIT-AK gra&je do-o-)-

o Nadaljuje se i2gradnja javoega kxnali,za.:ijskega om@a v naseiju Morje Orglec{apl)-
o V sklepni fazi sta izgradnja novega dela pokopali5ia v Framu in vzporedna obtrova staega
dela (vodovod, propusti, Skarpa ograja flakovci)-

o V teku so razpisi, vr,zzmi n lzgtfujlo nove distilne nryave v Raiah, torej a gradnjo
obve5Eanje javnomi in nadzor nart i2vsdbo invesicije.

o Zaiela se je obnova petih odsekov cest (Drevesni5ka ulic4 kjer bodo vsi kabli poloZeni v
zemljo, Tumerjeva ulica. Sonina ulica - vse troje v Raiah" Rade-Repfk in Sesdobe-
nrotoloos).

o Dokonima je inve*icija m podmEju ooSkega varstva - OB naee oz- '-"nkaj$nja enota
vrtcaje z njo, poleg doslej 7 in I v sklopu tedanjih prostorov zagotovljene dodame igralnice,
pridobila dodatne 3 igralnice (skupno torej l0 oz moinost za I I ), adapir:ana in dogmjena pa
je bila tudi vrtEev*a centalna hhinja Za invesicijo, kaele vredno,st je cca 950.fi[,fi)
EUR" je bilo pidobljeno rporah dovoljenje.

Z onromtzto, da so bili vrtci s 16.3.2020 ryi (epidemija), znova pa se bodo odprli z
18. 5. 2020, to pomeni, da bodo tedaj vsi otroci, katerih star5i bodo za preostanek tekoiega
Solskega leta zanje pouebovali javno organizirano vasvo v v ,cu v RaEah (omejitvetri ukEpi
namrei 5e veljajo), name5&ni v pocorc razSirjenega vrtca (dosl€j $a rmree naj$arEjsi
skrryini predsolskih oEok gostovali v prwGih Sole), ki v Sol*em lar 2019/20 deluje s
skupno l0 oddelki.
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o Objekt biv5e gostilne Turner v Framu ki je bil s sredstvi obCinskega proraCuna temeljito
prenovtjen in je Ze od zaielta preteklega Snl*ega laa v frmkciji Solskih Fodsov z polrebe

uaemcev OS Fram" dobiva nove rryrabne pnoouste fapacitae - m podstreiju je nf,rrr€a

stekel posto,pek urediwe 5e ene dodfie uEilnice (a glasbeni in likovni pook), kabineta ter
sanitarij.

o Dobili mo soghsji Zavoda za spmroii&o vastvo in KO BU NOB Frm a 2rleno
.p""t*if" p.an- b.*"t". ki je sedaj locirm neposedno pd OS Frem' nryEi -

deljg v smer proti mrli5ki vedci.

o Y mezi s pobudo in namero posodobiwe Zbimega cenaa za loCeno zbiranje od@kov RaIe
je v izdelavi dokumenrrrja; 

" 
tej fezi gre a FGD.

o Narejena je idejm usoova rlrditve celotne trce od trafo pocaje Frm do rcodoja pi
gostilni l(metii v RaEatr, vkljuEno zizgadmio pdvoa @ ZelezriSko progo v ltaEah. V tej

fazi ni pridoblj€nih Se mbenih soglasij (Dfu€tciia za cesile' Hcija za Zeleaice)-
Zaradi tega soji trdi pozidava na lokeiji ob tej trasi (veza: sdanja kmetija Fi*r, v

bodoae Fdvid€m Egovina Hofer in dodm kryaciue za Shell - ?)' sai jc s *ani Dickcije
za ceste RS zahteva po poveianju ' -'rkaj&fega rondoja Na to temoje bil za l9-3-20m
predviden usklqjevalni sestanek kt p je brl zarili epidemije odpovedan (nadomestni t€rmin

3 al znan).

o Svet zavoda OS nafe je za ravnatelja v naslednjem 5Jetnem mandatnem oMobju imenoval

sedanjega ravnatelja, g. Rolanda t-asiea" kije dobil repiitjivo vetino glasov kolelriva in
pozitivna mnenja vseh mnerfedajalcsv (ndi Obeine PaEe-Frm)-

4- toilea:
VFfotio in pobudc svsfiflov

o G. Vitonir Btrmea je prenesel 'tzw wfuvoljSva tisi\ ki nroraio sedaj folijo silainih
bal voziti na deponijo na Pragersko. Menil je, da bo zaradi tega preccj torT stne embalaZe

pistalo na neprimernih m€sih- V iagib temu je pr€dlagal, da bi orgaizirati *iranje in
odvoz te fotije in s teur zadeve uredili tako, kotje potebno, za ka so po njegovih besedah

knetje gipravljeni trdi finantm (so)pti+cvai.
Izpostavil je tudi sicerSnjo pmblematiko irnih odlagaliSt, predvsem na obmoEju SCT

obvoznice. Trdi tu je sledil predlog, naj se zadeve lotimo sisematiCno in otganizirano;

konloetno se je zavzel z to, da bi gradbene o@dke dirali na effm za to dolo€effm mesfu,

jih nato mleli, tako pridobljen rmterial pa uporabili za grmoziranje polj*ih poti (za mvoze

na tzmkd&{e poti in ceste). Iti tem bi bilo pou*no vzposaviti ustrcren umik in kontrolo.

Razpravi g. Barunana seje pri&uzila tudi ga Ema Cebe. Dejala je, daje govedorejcev vse

manj in da bi si ,"sluiili rroirros odlaganja silaine folije kje bli2je-

G. hqan je spntni4 fu je wtwten sitdih fuI pecciica zudi tew hitro nrylnijo
kcson Qwjbotje je @fin siloiro foliio, kiie sier trdi pecei uwon, strniti v *ep),
stroiek odvoza kesona paje visoh zato ie skeptiien glede dejanske pripravljenosti

individnlnego plaiila tovrstruga dlozo s slf@ri tistih ki inajo taksrc @*e- zmdi lego
je bilo z*zeto stoliSde, fu je zt gtw&rejce bliie, fu stuilev osl@E zasto,ri in je potrebm
dpdek petlai nulo dlje, kot obratu ryija Modo p bi wnfule *uljalo rcztrisliti o
organiziratrem ncseetem odwn ali odtwzu tu dtt neseca, W uzoru dvttzo ubesnih ploit-

r Ga- Ema Cebe je povedala, daie merilnik in prikazovalnik hitrosti, ki je bil na novo

nameSOen p[i rrkdanji @nrzitni grli v Podovi, wojo mvno r.logo ?EEajserralca hiUocli

4



vozil v prometu opravljal le nekaj dni, kasneje pa vozniki te naprave niso vei v dovolj5nji
meri akctptinli. Zao se .-mkajinji kr4iad 5e vedno zvzemajo a namesrirv tahih ceshih
onrejitvenih ovir - ti- leZeiih poliaj* oz- zvoinih fakov.

Ga Cebe je dala trdi pobudo za namesiev 5e kakerc Hopce gi Tumovih nibnikih oz- na
Sir5em obmoiju krajinskega parka, ki je v danih razrnerah (korona virus - iznlacija oz.
omejeno gi@ie in drurenje) posal 3e bolj ohiskam totka inje t"m vselej prisotnih pecej
peicev-spreh4ialcev in kolesarjev, za karere bi bile dodme klopce gotovo &brodoile-

Znova je bilo izposavljeno vfa5arfe h dma pobda a wnitev avtobuse post4ie za
udence OS RaEe-vozade na lokacijo pri biv5i trgovini Supereta (pri Soli), kjer so sedaj
namesCeni konfini inje promet/obraianje onemogoien-o. Ze stavba, ki je neurejena, s svojim
videzom in obetojem kazi @obo tamkajSnje okolice, meitene ovire pa predstavljajo
dodaten problem, saj moraio sedaj denci za pihod y Solo in odbod iz qie po jrilranji
zapustiM avtobusa oz pred popoldmskim vsopun raj htz orgmiziraega sprEmst
(dokler se zadeva ne uredi v smislu dane pobude, bi bilo po besedah ge. Cebe potrebno
po*beti vsqi anj) peikai zrlo promelro ces*o.

G. hryn se strinja da sedonje okoliflttne niso oPimobr- eeqov se nii ne pemika v smer
odhqa omenjene stovbe s strani obiirc (objeh bi v tem qimeru poruSili), p r prspekii na
to ie vedno raiunamo.

o G. Shvomir Le5nik seje pozanimal alije 2e oz- kdaj bo dokondno znano, ali labko rudi
krajani viSje leiedih Rad v sklopu naslednjih invesicij na komrmahem podroGju raEu4io m
izvedbo om@ajawe kanlli-2cije ali bo edina opcija znie ;7gtfuja malih iistilnih nryav-
Krajani bi Zeleli Eim prej im€{i infqmacijo o towstnih moimostih oz nenrer:h obiine-

Vpra5al je tudi, kako kale z zagotovitvijo lekamiSke podrufuice v Framu. (Kratek odgovor
na to je podola go- Ztrico fuic Kvas. ki je po*vdola do je bila dloibo z naie slroti idou"
nanjo pa je bila vloieru pritoiba. ki pa ni bila pdom s strarri instifiEie, b bi jo bilo
tqroviiena prdoti- Postopek ie ni mHjuien)

o Ga Milojke Dreo je opozorila na to, da so dela na eebelarski utici v Morjrl ki so potetala
v sklopu izgradnje kanalizacije- zasrala-

G. iuqmt je pveful, do ni ptrebno sbb v smisl4 fu rc bi bila &la ndi b*ofiou;
uzrok za to, da so zdasno utavljen4 je zgo$ v fujsma fu se moro leren v wtpsnem iasa
ustrezno usesti in utrditi, M kar je polrebno nekoliko poiakati.

6- trf;ko
Podqio tufarnocije o lratdih lurcfiih polrw

m obmdju obEirc RaEe-hun Y kfi, a)19

Gradivoje pripravila Policijska postaja Rade. Ta naj bi zagotovila tudi poroCevalca, ki pa
ga, domnerrno zaradi iz,eanega aogodka @omete nesrt0e, ki s je na oho6ju obiire
zgodila v tisem Easrl na sejo ni bilo-

S strani posaneaih ilanov obEinskega weta je bilo iz"aZeno mmje, da trayzoinost
predstavnikov PP RaEe ni saj daje bilo porodilo posredovano v pisni obliki in so se

z njim seaanili-
Ker pa so se v nadaljevmju vsoeno pojavila rekaera vpr&nja in priporotila je g. hpm

to toiko um'k il z dr<rrcgr rtde - z o[,'3d0difJ,ilo, da bo pmovm uvrsEena m pedlog
dnevnega rcda za naslednjo sejo.

5



7. ttEle
Sezrudtw z Lglriar ps.oEihn o detr

ll#;iildrcgo fuGp*trato ia rcdmtw IcSc
Gradivo smo prejeli od MedobEimkega inipektorata in drstva Maribor, od koder sa se

pri tej toiki seje deleiila nrdi poroirvalca (ga- Nina MiH - za m€dobEircko inspekcijo in g.
Nino Ha - za redr*o slu2bo).

Oba razlagalca sta poudarila da so obiani obdine Raie-Fram v vseh sittacijah, v katerih so
tako ali &uga6e imeli stik z njihovimi predsavniki, pravilonn hitro odzivni, ka zadeva

vsebim oz problematiko, ki sodi v delokrrog medobEinskega inspektorata ali redarstva
Maribor, pa ta na na5em podrodju ni niti zelo obseZna niti posebnega izpostavljanja vredna oz.
zaskbljujoia.

Ga Nina Mikl je v *rnjeni obliki peeavila Zc dgro podam pomailo zalrlo7019.n
kataega je izlajalo, da je bilo na ohnoffu obGine RaEe-Fran v preteklem letu v okviru
intpekcijskih pregledov in postopkov izvedenih 192 inipekciiskih postopkov (od tega n{vei
rcdnih ali konaolnih pegl€dov, skufo I 3 I , pltrefuo na po&otju ravnmja z o@dki in v
pwavi zZakanrom o eestah in Gradbenim zakonom), opravljeni pa so bili tudi trije
prekr5kovni posopki- Raz{agalka je nekqi besed namila konketnim gfurerom (gmdnja
enostavnih objellov - nadstr,e5nic ob Mariborski cesti/bloki, razraEEene vegetacije v cestni
sve! nevamim objektom ipd-)

K povedanernuje g. a4an dodal daje bilo predmem v zvtzi z nads$einkzmi,
postavljenimi ob vedstmorznjskih odektih ob l,Iariborski ei (soseska RaEe! k jih je ped
leti izgradilo GP Radlje, precej razburjenj, saj seje izkazalo, da, kar zadeva odmik od
cesiiz, niso bile poslavljoe v skla&r z doh-ili tedmjega obtfuskega Fcforskega akta
zaradi Eesar so bile zavezrroem izdarc ieifrekcijske odloibe. Po$opki so bili s sgejajern
sprememb obtinskega ptodorskega akt& ki @6ia poctavitve v obsojetih izvedbah
(dimenzije avtomobilov so namreE sedaj precej veEje od nekdanjih), ustavljeni in sedaj je
zadeva rnejena-

G. Illiru Prcditrh je spomnil m akrmo problematiko revaaih obie*ror v Brezrli
(Rogina nrdi Zrmko*it), karm seji OS ObEine Ratu-Frm, rryfi v easr prisomsf
predstavnikov inSpektorata, sicer ni bilo iTpostavljeno prvid, a se doslej ni nii spremenilo. Ker
gre za pro@ajoEo h;fu, ki prd*avlja potenciaho nerrrnoo (Rogina! je g- Preditata znova
opozoril na nedopustro sta{e in izrazil pritakovaje, & se posfiopki, ki bi pripeljali & rcsitve
sedanje siturije- pospeSijo.

Ga Mikl je odgovoril4 da je hi5a o kateri je govora, zavrcvana s ptrometno signalizacijo,
kar zadeva njeno stanje in poslediino potercialno nevarnost, ki jo predstavlj4 paje bila
zadeva odsopljena v reSevanje za to prfutojni gEdbeni in5pd(ciji. Iz-azilaF pdfaalimod. da
tem poizve, v kaleri fazi reievanjaje sprozsri posopck, kaj drug€ga s t€m s zrtzi pa. ni v
njeni in njihovi domeni.

Ga. Ema Cebeje dejala, daje resniino Zalostno in skorajda neverjetno, da na to
opozarjamo ie tako dolgo, da so bili izvd€ni ogl€di in je zadmt in5pekciiskim stdam
dohro zrar4 pa se kljub temu tako dolgo otiuo re da dia re5iti, kar fixdi obiinsk€rnu vodstvu
in obdinskemu svetu lahko ugaviteoo rzfo{a obeutek popolne nemoti ia reusp*a- Ni se

mogode sprijamiti s tem, da objek! ki je evidentno star in nevarerl obenern pa tako bliat
ceste, da je bilo zaradi njega potrebno celo zofiti ploinik 5e vedno daka da ga bo zru5il das.

G. Aloiz Stcrlrd je pudril, da sicer ne Zeli dnrgih obrEo€niqrati s poblemi s kaerimi
se je prirnoraa vedno aova sootai zradi hrtznestnoc*i ri.*ih, ti memaa{e}r rejo njegovih
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kmetijskih povr5in (travnika), da pa si obenem re more kaj, da ga to ne bi vedno aova
razdealo.

G. Nino tlat j€ fdsravil pryoailo, ki se lmda m delo medobiin*e redarske sh6e-
V letu 2019 je bilo na obmodju obiine Raie-Frarr opravljerfh 79 laadmrov, ob tem pa 5e dva
skupoa nadzora s policisi PP Rade- Md podrcaji nadz,'.a se jih je mjved una{alo m
naaino pukirmje-

Vpra5anj inlali pobud ni bilo.

G. zupan je podal naslednjo usotovitev:
ObEinski wet Obiine Reic'Fren sc semeni s PoroEiloo o dcle Mcdobiirslcge
hipcltontr ir rtdrstve Mrrihor.

8. toika
Obncnmvu in sprc!:m Odoko o prenclu$t wljnvmfi Odolta o sPrananhoh
Odlol<a o ustorvitvi Joregn tt*bEftdiego ddodo iloribr

Gradivo je pripravil Javni medobiinski stanovanjski sklad Maribor (JMSS), raAogza
predlog sprejema Odlo*a o preoehanju veljavmi Odlo&a o spremembah Odloka o
us:tamvitvi Javnega dobEimkega stanovaojskega sklrd' Maribor pa je usrno pred*avila ga
ZnicaZajcKvas.

Z Odlokom o spremembah Odloka o ustanoviM Javnega medobCinskega $anovanjskega
sklada Maribor, ki je bil spreja na roemem sr€tu man-bcsfe obaim ter Ba obEin*ih slffi
vseh osalih obEin ustanoviteljic JMSS in kot lak objavljen v MIJV il l9l20l't- je bila
doloiera vrednos nmenskeg premoZEnja *lada in deleiev obein umviteljic JMSS
Maribor na dan 2. 12. 2011, pri tem upo5tevaje cenitev namenskega premoZenja sklada in
prenos dodmega namenskega precroZr4ia iz obtin usaooviteljic na s&lad (gdvsem
stanovmj - po zekljuEed denaciorulizacij|.

Kerje bilo kameje, po pmvetu z regi*skim soddkom OLrcmga sodiSa v Mribonr
ugotovljeno, da vpis namenskega prernoZenja sklada v sodni regiser ni ved mogod (zaradi

dasovne oddaljenosti preseinega datwna uednosti namenskega prenoienia m dan 2. 12.
2OI I ), je Nadzomi sict JMSS Maribor sprciel skkp, s kaerim je m€stnemu sffi in
obEis*im svetom o*alih obEin ustanoviteljic JMSS prdlagal spej€m pnedmeoega odloka
ki so ga MOM in o'biine Hoie-slivnica Drplek in Staie ryejele 2e v lctu 20lt eakajo pa se

oa obravnavo in odloditev obdinskih svetov Obiine MiklavZ in ObEine RaEe-Fram.

s15 >tZ.A< l5 sl'etnikov bil

7

SKLf,P it. t5:
ObEinski wet ObEine RadeFmm sprejme Odlok o prenehaniu veljavnosti Odloka o

spremembeh Odlokr o ustenovitvi Jevnqr Modobiins&egt stuoverjskcge sklede
Maribor.



9. to;;!$
Obrrrrrm h ryciar

7frihrys noArr prc*ur 6&E Ra&-Frur ztho 2Qt9

Gradivoje, skladno s predpisi s podrodjajavnih financ, pripravila obdinska uprava Kratko
uvodno usmo otrado'Zitev je po&l g- a+.n, v n"deljryanju paie &krreCI Fodsavila ga-

Dragica Drcven5ek, raiunovodkinja ki je spormih adi oa tcurclj, upoSerm pri korietnju
proraiuskih srcdstev (ryrejeta proraim in rcbalans).

65*r1o51vs zakljuinega raiuna (ZR) proraCuna obiine zajemajo obrazlofitve sploinega

stauja in uga:vljmja likvirlnmti (denanih sedsev) sisema cnotnega akladniSkega rai"ra

Proradmski prihodkZ0l9 so skupaj n&li :7,244.976,9 EUR (98,2-odstotna
realizacija), odhodki p:7,800-97653 EUR (70,9dso{na rcalizacija( pojaqieni so bili
rzoki za ni{o realiz:.'Io, ki obErmeje ods{oea pr€dym m odho&ovni strmi * rzokov je
vei, najbolj paf na siturifu rplivalo dejstvo, da trdi v lear 2Ol9 ni bilo mogste udejajiti
izgndoje fN v Raiah). Radika v vi3ioi 556-0fi),fi) EUR se ptnese v leto 2(DO vkljuEno z
ostankom iz preteklih let, zaradi tesar je stanje sredstev na dan 31. 12. 2019 (skupaj s

prordrmsko rezenoo) 3.ffi1-76997 ELIR (od tegB 3,061-480.7? ELIR - sredstva Obaine R#
Fram, 275,87 EUR - sed*va I(S Raa€ in 13"38 - sredsva KS Fran)- Obfim Raft-Fram
torej Se nryej osraja nezadoEeru-

Clani in eknice obCinskega sveta so se strinjali, daje ZRl2019 kot dokument pripravljen
narcrno, preglodno in raamljivo ter lraqi niso iudi pipomb-

Go. Ronro Fiirje zanimaio, zalof so t*oti odhodki pi obtinski upravi niZji od
planirani\ mj da se stroSki za delo zaposlenih obifujno zviSujejo in ne obratno.

G. iupan in ga- dbeborica OU sta pja.mila, da sta brli dve fulattki mSe obiiwk tryove
leta 2019 v dolgotrajwm bolniikeat staleiu (d ew snn se lowea leta 2019, Eal" aoruli
dokottzn pslwiti), liljub njuni odmtrcsti p k&arcke tneli niow rydnili z mvini

st5 >>zA<< l5 svetnikov e bil

OPOMBA: Dobument - ZR 2019 se objwi v MW.

10- t&a
Obrurnnw h ryelan SldcDo o $ghs,ir k cai sa**p vc.lstw slorific

'pcroE rrr donar'

Gradivo sta pripravila Center za pomoC na domu Maribor in obCinska uprava, ustno je
razloge za poaebo po sprenrmbi cen (tokra je predviden r'"li drig oen a korisnike pomoEi

na domu ter njihoro poenotenF za Worabaike iz vseh obtin) pojasnila ga Simooa AnroliE-

8

SKIJPft.T6:
Obiixli svc( ObEire Rr&-Fran sprcjre 7lkli&i nim proreiure C'bfuc Rdc-
Fnn ze lcto 2Ol9-



Trenutno veljavna cena za uro opravljene s0oritve pomoti na domu za uporabnike iz naie
obiine za ure, opra.vljm med drlavniki, zoasa a53 EtlR in je nespmj"tla vse od l - 5-

2gt | ,lrlje, ktjub ra$i ekonomske cene goritve. ka. Pmeni" da F obtiu ves tc gevremala
brerre poviianja ekonora*e cene- Prav takoje za uporabnfte cena ure storitYe v irunj
ugodnem delovnem dasu (ob nedeljalu praznikih in dela prostih dnevih) o stajala skozi leta
nespemenjma in je keme poviianja ekonoosle cene po tej tarifi prerrrnala v celdi obEina-

Ekonomsko ccro smitve pomoti na do,mu je obtin*i svet na3e obiin€ mzadnje potjeval
26.3-2019, zveljawostjo d l. 6. 2019 (tedai je z delorn priiela &darra - iesra socialna

oskrbovalka).
Predlog dviga ekonomske cene v letu 2020 je predvsem posledica viSje minimalre pHe in

zakomkih sgerrernb pi rnEinu obr*Erma mininnlne plaEc" kof trdi rasfi drugih el€mcfltov Gen

socialrrcvar$venih soritev v hr 2(}20 (ra$ povFe6ne phee m zryosknega in &ugih sodkov
dela, dvig prclnije kolektivnega dodaega pokojninskega zatlamvaoja l€r rast stso6kov

materiala in storitd.
Z obdinami rdlajea in pedlagan prispcvek ryeabnfta za rm stfritve se doloai z Yse

obEine, za katere zavod izvajajavno sluibo, v eraki vi$tri (iz Faktifuih maogov - lazjih
nadome5aalfehajaqi delavk med obiinarri), kr za rryombnike iz obBine Raie-Fram
predstavtja vi$i prispevek za uro storiWe v primerjavi z letom 2019. Nova predlagana cena za

uporabnike zna& md delavniki 5 3l EIIF. (17 22 % vei kot doslej). ob oedeljah 7,44 EUR
( I 7, I 6 % vd) in m€d praztiki in dela proarimi dncvi 7 97 EllR (17 20 ?5 vei) a uro

opra.vljene storitve. Predvidcn pieetek rporabe rcvih m je l' 6. 2020-

Meseina subvencija obiirr bi uko zrrarkta skupro l0.lt7,l0 EUR ("{ema stsodke

strokovne priprave v zvezi s skleniMjo dogovora med izv4ialcem in uporabniki, strolke
vodenja in koordiniraaja neposednega izrr4imja Sritve ter seroike za nrpwedno izrajaje
storitev na domu uporatnitov)-

V veljavnem poraErmu Obdine Raie'Frm alaoffiZ0 ie a nmr izv"4imja pomoei na

domu sedaj planiranih :l 10.000 ELIR v primeru sFejeda novih cen bo potrebno zagotoviti

5e dodarnih 6.0fi) EUR (v primem uveljavljanja ogoetitev platil s srai qorabnikov pa

predvidoma do 10.000 EU& d4i do ryostitve plafila ni rryaviten nihee od skupno

trenumo 42 v sistem r{djuemih upmahnftot-). Kljub temu obEinska qr:ava slopaj z
izvajatcem CPD Maribor, p,resoja da je tak fuW reWZz\ moAros koriSir4ia storitev
pomodi na domu pa za vedno Stevilnej5e oHanke in oHane ter njihove najbli{e 5e kako

aoUroAoga saj mmgim sao*ritm fu/ali dolg@.4idn bohikm lahko oddalji nmestit* v
iDsiturioElno varstso, kjer so cene oslcbe veliko vi$e, iakahe dobe z ryejem pa so dolge

in se Se daljsqio.

s15 >>zA<< l5 e bil

Opnutu---
celaen sHep se *jari v MW - po sprc.iena t v,u]h Stirih &tfunlz, a kwe switet ptoii rub*u
izvoja CPD Moibo (prel na ri sta sHep sprejela ie obtinsko sveU O$iine Stqie b Obaine Hode-

Sliwica. na obrawuvo pa iaka 3e na Mesl em svetu MOM.
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SKLEP iT S7:
ObEiaski sr'ct Obiim Rl6+Fnn spreiuc Sllcp o so,gltsie k ctri socidro vrnitvenc
storitve pocoE ne dora (z dodatkom, de novc uc zeiocjo vcftti b v priuen' 6e iih
potrdijo vsi sveti obiin, za katert sociaho- varstvene storitve pomoii na domo izvaia

ne domuCenter tz



11. tda
fmcrru& Pca*o*to v Srctr IRA

Gradivo je pripravila Obcinska rryrava Obeim Stase, Predlog tankqiide Komisije za

mandarna vpraSanja, volitve in imenovanja pa je predstavila ga Tnica Zajc Kvas-

Obeine Sta5e, Dplek in Raie-Fram irramo v Svehr Mribuske razvojne ag:emije

skrpoega pedsavnika to je &slei bila ga Dmijela Sertinek (iz obefure StarSe)' ki pa je
podala odsopno izjavo, zaradi Eesar je pristojna Komisija za mandatna vpraiaqi4 volitve in
imemvanja ObCine StarSe sprejela sklep o pozivu vsem politidnim strm}am in li5rrm. Li so s

ilanstvom zaSopane v obeinskern svetu, da Podajo svoje pedloge za imenowanje mvega
(nadomestrga) Claddlanioe v Svet MRA

Do dolodenega mka je na kmisijo prispel en pedlog in sicer s sumi (X) DcSUS, ki je za

Clana Sveta MRA predlagala g. SreCka Gorinika

ObEinskemu sveur Obiinc RaEe-Frm je bilo predlagp, da s tem soglaia-

sl5 t>ZA<< 15 svetnikov bil

t2_ ttu
Obruvmr in *r=!tt Sldcgo o puupo-d[tYi etdslev

Gradivo je pripra:vila obeinska qprava, obmztoZitev je podata rairmovodkinja, 9- Dragica

Dreven5ek.

Na osnovi 7. Clena Odlota o proraErmu ObEir R#Fram za leto 2{D0 mora projekte.

katerih vre&oc se v Dfti razvoidh progranov sprEo€oi av&ko*20Vs iilodifih
vrednosti p,redhodno potditi Obeinski wet obcine RaDe-Frau ki sta mu bili predlagaai

raslednji prerazporediM :

- p.datt" 16062 podkffto 4Z)Sfi)lt - v veljarmem prontmu so amov$m gedsva

" 
,lSini al.Om EIJR Ze"ddi povctaje o@a del, zaadi tBormja mmiplnivnih

povrsin, ashhila4ia dodopoe poti z menjavo cestDih rohnilov, ueditve
odvodnjavanja in fontan, izvedbe varovalnih ograj ter izvedbe opornega zidu in
sopiiEa ob kaeli na Tgunjem'srtm'delu pokopolilta v Fr"mu so pouth dodaha

sredgva v visini 56-0fl) ELJR Tako bo znsala po$avta po spreiem sklepa obEinskega

sveta l40.m0EU&
- postavka 15034, podkonto 4208M00 - natrti in dnrga Eojektna dokuneniaciia - 7 te

namene so v proraiunu zagotovliem sredsva v vilini l0-m0 EUR Zaolovin ie
polrebrn dodm sedsra v vi5ini l3'm0 EUR. taLo bo znsal plan shryoo B'(no EUR

i-.rai p"o.t" 
""a"bvanja 

z,,wrjega izvaialca &l pri pripravi raaim dolamentrije
in vodeaje mzpirya posopta z Eisiho mpmvo RaEe).

SKLEP 3L t8:
ObEinski wet Obiiae Rrie'Fnm zr deu Svae MRA Sreib Gorinike-

Razprave pod to toiko ni bilo.

t0



S l5 glasovi DZA( (15 prisotnih svetnikov) je bil spreiet

13- t&a
Volittr in iaurw{c: izrolitw dveh prcasmmaov v voliftro ldo a wlitw

nodottrasttpgo am fioqn swfo in
izmlitw l<ondidato zo mdonestrrgo Elotu ffowrgo swto

Gradivo je pripravila obiinska upr:ava. pu*eralkaje bila ga- Zdra 7-alcXvre"

V skladu s Pravili za izvolitev prcdsravnikov obtine R*-Frur Y voliho telo za volitve
Elana drZavnega weta ter za doloCitev kandidata za Elu:r lJr7avnega weta (MUV, it. 22/12)
lahko kandidate za elekto{e ter kandidare za drZavnega wernika predlagajo obdin*i svemiki-
Vsak Fdlagdelj lahko predlaga najvd dva (2) kmditaaa za elel*uja in cmega (l ) kmdidm
za ilana drZaYnega weta-

Obdinska r4rava ObEine Raie-Fram je dre 7. 5. 2020 vsem svgnftom in svetnicam
posredovala poziv k podaji predlogov kandidatov.

KMVI je v o@em roku do dolotenega t€rmioa preiela tri pedloge za meso eldmffiev
(izvolita se 2) in en predlog za moZnega lrad.ifu a Ele,n* dr2avnega sveta (izloli se I ).

Predsednik Komisije za maodatra vpra*mja, volitve in inreoovanja g- Slaltmir kinik je
predlofil prejeti predlog kandidata za tlaulla diavtega sveta - predstavnika lokalnih intercsov
in seaam pejetih predlogov kandidalov za elektorje v volilno telo za volitve Clana drZavnega

sveta - prdstavnika lokatnft interesov v VE S. 3 ter v skladu s scrcrrom EaSE obaine

obEimkemu swf,u pedlagal v mdaljnjo obravnavo sez'mm preietih kildiddu-

G. Zupan je predlagal 3-6lansko komisijo za pregled izidov in sestavo zapisnika tajnega
glasovmja, v sestavi: ga- Ema Cebe - Fedsednic4 ga- Irma Kretii - 6lanir:a in ga- Jmina
Vaupotid - ehnica (emka komisija a eleksje kc za tlara DS RS).

S 15 glasovi >ZA< (15 prisotnib svmikov) je bil soreie

Evidentiran lrend;rler a Elaa Driavnega sve*a RS je bil g Zeljko Vogdtr (pr€dtagatclj:
g. Alojz Stermd svetnft)-

SKLEPftAh
Obtinski svef Obiiae RaieFnn sprcjnc S&lcp o sprcucnbi Ne,Erte rezrojril
prcgramov obEire Re&-Frem za le.to 2tl0 a projclrfc, keterih vrcdnort se v liRP
spremeni za voE kot 20 Yo na naslednjih projektih v NRP in poslediino v posebnem delu
pnoreiure obiinc:
f- OBll!,t.s{aM3 Odvejenje in 6iiic{e v poreiju Drerinje - o}iinc ReEe-Fnm:

postevke l5ll34, podkonto {2{}il}40e Nrirti in dregr pnoiekfur dolrrncnbciie ae5a
23.000 EUR"

2. OB{Xr84B{n45 Irvcsticije ir invcsricijrke rzdritre{c pct Yh f5O62,
{21}5lX}18 zmaia 14O.0{n EUR

SKLEP 51 90:
ObEiNki svct ObEiEe Rri*Fnu sogh5. s prdlogon g. fuF!1 po tttcrtu rt v 3
Elensko koni*ijo ze preglcd izirlov in scstrvo ztpisuflrr trincgt gh*ovrnjr incnticio
g. Minn Predikekr - predsednilq gr- Zoric. Ztic Kves - Elenica in g. Brenko l-edinek -
ilan enaka komisi kot ilana DSZA e zu

1l



Evi&ntirani kandidati za elektorja v volilnem telesu za volitve Clarov drzavDega sveta -
pedsavnikov lokahih ineresov so trili:

- g. Zdravko Jeliek (pedtagaelj: g. Iva KovaEit svetnik ObEirr Furi+Fram)'
- g. DrBan Purgsr (predlagaelj: g Drdm Prnger, wetn:k Ohiine Ra-e-Fram),
- g. Sebastijaa Soriak (prcdlagarelj: g. Miran Predikaka, wetnik Obiine Rade-Fram)'

Izvedene so bile qire volitve za imenovmje megr kadide a 6lma DS RS in dveh

kandidatov a elektorja

Na tajnih voliwah za izbor kandidara za clana Drzavnega sveta RS je predhgani kandidat

g Zd-rko JelS"k gejel 14 glasov (skrym 16 ilanov ob-indrega sv€r4 ki ilraF pravioo

odlodati, od tega mrrzotih l5 ilanov), g. Sebagijm Sor5ak pa 13 glasov-

Na tainih volitvah za elektoria v votilnem telesu za voliwe Clana drtumega weta je edini

kandidat to je g. ibljko Vogrfuq prejel I 4 ghsov (skupm I 6 Chnov obCinskqa svefa, ki
im4io pra.vico odloEai, od tega m\raaih 15 Elaov' I $svnia F tih rveljavm)'

S tem v zvezi je bil sgejet

14. tofjla
Rop

G. Ivet KovriiE je spomnit, da je nekdaja scT-jeva jma v Raeah poatala velik ribnik,

zaradi Eew je v razrnislek dal pobudo, da bi se dane razrnere, v soglasju z lasurikom,

id<oristile za moinog kopanja - tam so se nekot Ze kopali, voda F Eisla (poeahftz}
po idruhu koronavinrsa pa gredo v snrer, rra bo olgEDiziraoo doprstoraje v trnistiEnih

letovisEih l(,6 gorovo bisweno okmjern-
Zaveda se pr,oblema da je ribnft sedaj omejen s kamenjem, zaradi kaerega je izstopanje

orctkodeno, ale prcpri6aru da bi lasnik za p.oti.slugo' kerje s wojimi pevozi (le2ki

tovanjaki) po,skodoval cesliSth, lahko potazal dobrc vofir in ponudil roko z ureditvijo

prfu;"grib{"p. oz- p(o6tora u veno Kopmje tli seda potetalo m latu
odgovornort vsakega

Mlog je podprl tudi g. Sebastijrn Sorlak

G. a4m je povedal, daF bil izveden posopek zbiranja prijav - pedlogov za kadidate za

letoinje obEins&e nagqience (pri,nf,{a Zupam' plakade obEim)- Nek4i predlogov smo

prejeli o sami izvedbi letoSnje osrednje prireditve, kjer se podeljujejo nagrade, pa se bomo

doiovorili kasneje (veza: epidemija koronavinrsa in posetni qkrtpi, ki veljqio uradi tegd.

t. zrry.n je na konc.t Fd$a"rf 3e problem, ki ie nasal ko je v noci 'tz2' na3- 5'2(J2O

mlado &rdii Mulec iz uoria tr dmi pohg oEcta in m:'ne 5e Soloobvezn oEot) dol€tela

ugotovitveni SKLEP 3t 9l:
obiinsxi wt* ob;ine ReE+.Fnrn ic zt clcldorie v vol rc tclo zr volilvc rrdorcstrcgl
Elana drievnege svctl izvolil

l. 1-ZITI LJEISKAin
2. g. Sebestijena SORSAKA

T'OGRIITA.ter krndidrte z: ilene svett

t2



huda tragedija saj jim je pozar unidil hiio, ki je bila njihov s teZavo in vedletnim tnrdom

ustvajen dom, v sklopr kaerega je imel Robert Mulec urdi prosot z vso opr€rD 2,a svojo

prea trarfim pi;avljano obrt Kljub takojirji imervenciji gasilcev je mtada dnEina oc*ala

brez vsega - ne le b,r€z dom4 ki je do te m€re ui6en, da ga. nikekor ni mogeee obooviti,

arnpak tudi brez vseh dvljenjskih potnebstin.

ifruZina rcnumo iivi v sobi pi sosodu - suo&ftr1 ki jim je zagotovil srrcho md gtravo in

najnujnejse za fivljorje, a ro je le pebodna resitcv. Druzim je ocCala hez vsga in seveda ,eli
lagen dom, &*udi skomen! a za to nftakor fi53 aa voljo potreboih laoih s€dsev-

V nesreci sicer niso ostali mmi - takoj so se organizirali tudi v KO RdeEega kria Fram,

DnrStvu krajanov Morje (zbiralna akcija finaranih sredstev), pripra.vljenos pomagati so

izrazila tudi-netaera ana3 ar,Sto rra obmotiu KS Frm in obtine, smosojni podjerniki' v

akcijo seje vtljrfil Radio City ipd Javljajo se lokalni izvaiatci, ki bi lahko ka&orkoli

pomagali z rnarerialom, gedvsern pa delom. PrigavljenoC m letnu torej obeaja in po

preprilanju g. Zupana bi bilo prav, da bi se s pomoCjo odzvala tudi obCina (kasneje bo

;d;b"";.jt .Etotj o6imlea rr*in in Easovnico z izredbo del trr smislno kosdinirai
aktivnosi).

G. Zdnvko JaEch se je - v to smfr pa so se iz,azili tuli ooali - popolnoma strmjal, da se

v akcijo zagotoviwe novega doma mladi dnrzini po hudi tragediji vkliuei ttrdi obcina in {cer
tako finanfio kot tgdi z vsemi ostalimi ra4olofljivimi resrsi (aktiviranF dmaiih izvajalcev

ipd)-' 
Po splo&ri distusiji in iz-aienih mrenjih jc g. zr4m v tem rcs pocebno hrdern priffiu

preAUdat pomoe ObEine RaEe-Frm dndini Mulec v viSini 10-000 zu& iz sedsev
proraEunske rezerve.

S l5 glasovi *ZA< ( 15 pisotnih wetnikov) je bil sreiet

SKLEP 5T 92:
obEinski cvet obEine RaEe.Fram sprejme sklep, da se mladi 3-tlanski druiini Mulec iz

Cestc ne Bukovoc 7O 2313 Frrm, ki ii ic poirr prtd berlrin ra il dor' lnaegr z
EUR obiinskih sredstev.t

Seja je bila mHjuiena ob 20.45 uti-

TrrplN oBerNE RACE-FRAM
Branko LEDINEK

7-qislrr SimonaANTOLIe

t3


